
In the afternoon of February 4th, 2017, Vancouver suffered the heaviest snow in a century, but in the round-
table conference room of UBC, the salon themed “Canada-China Free Trade”, co-sponsored by Grizzly Bear 
Institute and Canada-China Trade Promotion Society (CITPS, as Organizer), proceeded orderly in the hot discussion 
of participants. 40 guests from universities, government, enterprises, chambers of commerce and media, together 
with Mr. Yu Shanjun, commercial counselor and Mr. Cai Chun, consul of Chinese Consulate in Vancouver, were 
gathered to contribute suggestions for the promotion of free trade between Canada and China. 
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2 月 4 号下午，温哥华虽然遭遇百年不遇大雪，但是，
在 UBC 大学校园内的圆桌会议室里，由灰熊研究院和加
中贸易促进会（筹）联合主办的“加中自由贸易”主题
沙龙却在与会人员热烈的讨论中有序地进行着。来自大
学、政府、企业、商会和媒体的 40 名特邀嘉宾和中国驻
温哥华领事馆商务参赞俞善君先生，领事蔡春先生欢聚
一堂、为推动加中自由贸易的开展献计献策。


